
@minvws.n!];[INEEEEDNN)RESET @minvws.ni]To:

From:

Sent: Thur 6/30/2022 1:47:06 PM

Subject: RE: Even paar punten op de mail

Received: Thur 6/30/2022 1:47:07 PM

Dank JEReLl Dat had ik ook vernomen inderdaad heeft deze opgepakt).

Groet,

van: [IIISE.SEE@ minvws.ni>
Verzonden: donderdag 30 juni 2022 15:46

or SEE SETI civ.IEE)SESEins i>
Onderwerp: RE: Even paar punten op de mail

Wmb voldoende. Ik begreep zojuist dat buiten verzoef=Y d=t IEEEhaar vervangt.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel: 06 INNIEEENNN

E-mail: minvws.nl

Verzonden: donderdag 30 juni 2022 15:43

Aan: IESE. -BEXEDNN© minvws.n >;NEESBEER© invws.ni>
Onderwerp: RE: Even paar punten op de mail

Hoi JERE

973088

Ik neem even de vrijheid hierop te reageren. Is het wat jou betreft voldoende alsBE it punt tijdens SGO onder w.v.t.t.k.

opbrengt? Dit moet nog definitief worden kortgesloten met|EEEIl2s zij weer aanwezig is maar check het graag ook met

jou.

Dank en

ros

Verzonden: donderdag 30 juni 2022 07:38

Aan:[EEE minvws.nl>

CC minvws.nl>

Onderwerp: RE: Even paar punten op de mail

Goedemorge EKECINN
Een aanwvulling nog: het is -denk ik- goed om volledigheidshalve aan de |JJJEEElite melden dat wij Ebben hebben laten weten

dat 750.000 het maximumbedrag is. Ze hoeven er wmb niet over te beginnen maar dan weten ze dat iig.

Wat het SGO betreft: ik meen dat dit elke woensdag is. Als deBEhet volgende week woensdag zou kunnen melden, zijn we dan

op tijd? Zo neen, dan wordt het toch een email. Kunnen jullie hiermee uit de voeten?

Groet, [ERED

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel: 06 IEKEDNN
E-mail: minvws.nl



973088

Verzonden: woensdag 29 juni 2022 20:17

Aan:IEE minvws.nl>

cc: IESE minvws.ni>

Onderwerp: RE: Even paar punten op de mail

Dankje wel voorje snelle en heldere reactie!

We stemmen de tekst bij de Kamerbrief die we naar de betrokken departementen sturen verder af in het team en dan nemen we

jou mee in de cc.

Lijkt me een goed plan om dit defBBImondeling te laten melden. Een klein dilemma daarbij is wel dat als het SGO plaatsvindt nadat

de brief uit is, de betrokken medewerkers het eerder weten dan deZ@bmdat we de Kamerbrief kort nadat hij uit is aan hen

sturen. We doen dit zodat ze snel op de hoogte zijn. Het is geen groots nieuws natuurlijk, dus wellicht is dat geen probleem. Anders

kunnen we overwegen om hen toch separaat en eerder per mail te informeren.

Dank voor de punten voor de kennismaking metJERE ve nemen het mee in de annotatie.

En heel fijn dat jij de rest van ons lijstje zult informeren!

Fijne avond!

Groet,

Datum: woensdag 29 jun. 2022 5:10 PM

Aan: 1. 1. @minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Even paar punten op de mail

Hoi ENE

Dank. Zie hieronder, in HOOFDLETTERS.

roe: IEEE
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mahiel: 06

E-mail: minvws.nl

Verzonden: woensdag 29 juni 2022 16:27

aan: EEN minvws.nl>

fe — 52 | minvws.nl>

Onderwerp: Even paar punten op de mail

Hoi IEKEEN
Goed dat we vanochtend even concrete zaken hebben besproken!

Sorry dat ik je per mail stoor, maar naar aanleiding van ons PO vorige week kom ik nog even terug op een aantal zaken.

1. Jij en ik hadden samen een lijstje gemaakt van mensen die we even telefonisch of via de app zouden informeren over

Ebben. Ik heb inmiddels IEEE: «so roken. Hij waardeerde het telefoontje en wordt goed op de hoogte gehouden

van de mensen waar[JEEZgnu contact mee heeft. Wij hebben afgesproken elkaar elke maand even bij te praten.

Ik zou ook nog met [JEXEZJbespreken welke route handig is naar Medic,[IEEEsvan mening dat dat



973088

het handigste is op jouw niveau te doen. Heb jij zijn contactgegevens? Ken jij hem al? IK ZAL 00 EEFEINFORMEREN.
Dan hebben we nog [IEEdie zou jij inlichten, en weetjijEENal heeft ingelicht? IK HAD NA

ONS GESPREK BEDACHT, DAT IK DE BRIEF DIEJEEECIIN VOORBEREIDING HEEFT ZAL STUREN. TE MEER OMDAT IK

VORIGE WEEK EEN LICHT ZURIG EMAILTJE VAN MF ONTVING OVER WEDERHOOR BIJ HET D-ONDERZOEK.

2. lk ben nu bezig met een tekst om de andere departementen te informeren. We willen de NC-19 contactpersonen

informeren als de Kamerbrief naar buiten gaat. Dan sturen we de brief samen met een korte update over Deloitte en iets

meer informatie over het hoe en waarom van een tweede onderzoeksbureau. Die tekst heb ik nu even bij IEEE

neergelegd en komt daarna naar jou alsje ‘m nog wilt zien. ALS JULLIE HET SAMEN EENS ZIJN OVER DIE TEKST, DAN HOEF IK

HET NIET MEER TE ZIEN. VIND HET WEL FIJN ALS IK EEN CC VAN DE EMAIL KRIJG OID.

3. Daarnaast zie ik ook een lijst metfEERin de contactpersonen lijsten van Deloitte. Daarachter staat dat dllEEE deze

op de hoogte zullen stellen. Ik kan me voorstellen dat deze personen in de SGO ooit wel op de hoogte zijn gesteld van Ebben

aangezien Deloitte vaak op de agenda staat, maar dat weet ik natuurlijk niet zeker. Denkjij dat het handig is om hen nog

apart een mail te sturen ter informatie, vanuit OF WE LATEN HeTIEEESvoLcenDE WEEK

MONDELING MELDEN IN HET SGO?

4. Dan nog laatste punt: volgende week dinsdag is de kennismaking van Ebben met EENWij maken een annotatie.

Hebjij daar nog aandachtpunten voor? HARDOP DENKEND: I) DAT VWS/NC19 ZICH BEWUST IS VAN WENS TOT SNELLE

GEGEVENSOVERDRACHT, DUS ZO SNEL ALS VERANTWOORD KAN EN II) GOED MET ELKAAR IN CONTACT BLIJVEN OVER

STRATEGISCHE KEUZES ZODAT ONDERZOEK NIET NODIG GAAT UITDIJEN. ZOIETS?

Dank weer!

Groet,


